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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
en de staatssecretaris van Justitie
over het tekort aan opvangplaatsen
voor slachtoffers van loverboys
(Ingezonden 21 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat er
te weinig opvangplaatsen zijn voor
slachtoffers van loverboys?1 en 2

Hoeveel plekken zijn er te kort voor
slachtoffers van loverboys? Kunt u dit
specificeren voor de gesloten
jeugdzorg en voor de open
instellingen?

3
Hoe gaat u ervoor zorgen dat
slachtoffers van loverboys meer
aangifte durven doen van misbruik
door loverboys, zodat loverboys ook
meer vervolgd kunnen worden?

4
Hoe gaat u plekken in de gesloten
jeugdzorg creeren, speciaal gericht
op de behandeling en begeleiding
van slachtoffers van loverboys?

5
Bent u bereid ook voor de gesloten
jeugdzorg, net zoals het bij de
justitiele jeugdinrichtingen (JJI's)
geregeld is, te zorgen voor een
opvangplicht voor de gesloten
jeugdzorg? Zo ja, per wanneer? Zo
nee, waarom niet?

Kunt u garanderen dat, nu er geen
civielrechtelijk geplaatste jongeren
meer geplaatst kunnen worden in de
JJI's, geen enkele jongere (waaronder
slachtoffers van loverboys) op straat
komtte staan?

Deelt u de mening dat voorlichting,
ambulante begeleiding en specifieke
opvang voor meisjes, gericht op
loverboy problematiek, een mogelijke
plaatsing in de gesloten jeugdzorg
uiteindelijk kan voorkomen? Zo nee,
waarom niet?

8
Bent u bereid gemeenten en
provincies aan te sporen om meer
zorgaanbod te ontwikkelen gericht op
preventie, begeleiding en opvang van
meisjes die risico vormen of het
slachtoffer zijn van loverboys? Zo ja,
hoe gaat u dit doen? Zo nee, waarom
niet?

Hoeveel slachtoffers van loverboys
zijn er naar schatting in Nederland?
Op welke gegevens is deze schatting
gebaseerd?

1 Radio 1, 20 augustus 2009, « EO dit isde
dag».
2 Volkskrant, 20 augustus 2009: «Te weinig
opvang voor slachtoffers loverboys».
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